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Z A P I S N I K
sa 157. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 9. listopada 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

Prisutni:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik  Grada  Delnica;  Gordana  Piskač,  pročelnica  JUO
Grada  Delnica;  Indira  Rački  Joskić,  ravnateljica  Narodne  knjižnice  i  čitaonice  Delnice;  Hrvoje
Zatezalo, djelatnik  „Risnjak – Delnice“ d.o.o.; Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice;  Đulio
Jusufi,  voditelj  Odsjeka za financije i  proračun;  Tomislav Mrle,  pravni poslovi;  Klaudija Kumpar,
tajnica gradonačelnik.

            Ispričali:  Katarina Mihelčić, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici  prisustvuje Hrvoje
Zatezalo, Zvezdana Jerković, Davorka Grgurić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Gotovi su devetomjesečni financijski.
- Komunikacija s Ministarstvom financija vezano za kredit.
- Popunjena obveza prema Pgž– upitnik – dostava ulaganja u turističku infrastrukturu i ulaganja

u infrastrukturu.
- Komunikacija  s  PGŽ  jer  se  približava  donošenje  proračuna  o  statusu  brdsko  planinskog

centra.  Dopisi  su  poslani  i  od  1.1.2016.  oni  su  proračunski  korisnik  Primorsko  goranske
županije. 

- Poslana je obavijest Ministarstvu financija da nemamo više niti  jedne koncesije i nismo u
obvezi donositi godišnji i trogodišnji plan koncesija.

- Pripreme za isplatu sredstava za ogrjev, dobili smo popis te ćemo danas uputiti popis svim
korisnicima jer imamo velikih problema s računima.

- Prema  naputku  Ministarstvu  financija  obavijestili  smo  proračunske  korisnike  o  obvezi
unošenja prenesenog rezultata poslovanja u izvješća.

- Redovne aktivnosti vezane za ulazne i izlazne fakture, izvodi
- Komunikacija s HABOR-om, u ponedjeljak u Ministarstvu financija predao sam zahtjev za

izmjenu suglasnosti.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- 10-ti simpozij za narodne knjižnice, tema je bila vrednovanje kvalitete rada narodne knjižnice,

vrlo korisno
- Složena je Zavičajna zbirka.
- Financijski plan.
- Dogovori o mjesecu knjige – književnik Hrvoje Kovačević u Osnovnoj školi.
- Promocija edukativne slikovnice o zdravlju. 
- Natječaj „Moja prva knjiga“ za 2016. godinu.
- Tematski izlog uz dječji tjedan gdje su izložene slikovnice najmlađih.
- Ažuriranje web stranice.



- Promocija knjige Zlate Bujan Kovačević s crtežima i ilustracijama Grge Marjanovića.
- Izrada financijskog plana.

HRVOJE ZATEZALO
- Usprkos lošem vremenu pokošen je mali park i porezana živica te je odvezen materijal.
- Pokošeni zeleni otoci i zelene površine.
- Košnja u Brodu na kupi.
- Šišanje grmova u parku.
- Postava prometnih znakova na križanjima i u ulici A. Starčevića.
- Betoniran pod ispod tankova u kotlovnici.
- Redovito  čišćenje  trgova,  dječjih  igrališta,  zgrada  grada,  Radničkog  doma,  Turističke

zajednice, knjižnice.
- Dimnjačarska služba kreće s Lučicama i Crnim lugom.
- Mali plac.
- Domarski poslovi u zgradi grada.
- Pražnjenje kanti.
- Nastavak postavljanja prometnih znakova, većinom kod pješačkih prijelaza. Ivica Knežević –

znak na most u Brodu na kupi, znak suženje i ograničenja tereta na 5 tona, znak između Kupe
i Čednja na mostiću. 

- Kontrola gradske fontane.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Radova s košarom nije bilo zbog lošeg vremena. 
- Ispumpavanje rezervoara u privatnom poduzeću.
- Danas je Dan tehnike, a sutra Dan čišćenja.

GORDANA PISKAČ
- Radi se katalog izložaka u kući Rački te svega što je u prostoru đačkog doma. U tom dijelu je

isključena  struja,  stvari  su  uglavnom  popisane,  preostalo  je  još  malo  što  se  odnosi  na
apotekarske stvari. Kuću Rački treba tretirati protiv crvotočine.

- Supilova  ulica,  radovi  na  Šetalištu  Ivana  Gorana  Kovačića  i  Petra  Krešimira  idu  lošom
dinamikom zbog lošeg vremena. 

- Pripremljena je dokumentacija za UPU Delnice.
- Došli su projekti za knjižnicu i poslani su javno pravnim tijelima na suglasnost. 
- Bagatelna nabava za projekt ceste i oborinske odvodnje u poslovnu zonu Kendar Lučice te za

fasadu i krovišta Dječjeg vrtića.
- Nabava za kubuse i rasvjetu između kubusa.
- Radi se cesta prema Croatii.
- Došla je ponuda za most preko kupice. Okvirno se radi o 320.000 kuna + PDV. Prva ponuda

iznosila je 30.000 eura + PDV.
- Prikuplja  se  dokumentacija  za  pravdanje  sredstava  koja  bi  trebali  dobiti  za  elementarnu

nepogodu.
- Rađena je deratizacija na javnim površinama.
- Rješenja za legalizaciju i komunalni doprinos.
- Prošla je ovrha za MORH, blizu milijun kuna.
- Kamera na trgu- treba izdati narudžbenicu na 18.000 kn. 
- Ponuda za ogradu od inoxa kod kuće Rački na iznos 3.257 kuna.
- Zahtjev od sela Kočičin za dovršenje vodovodnog sustava. Osposobili smo sustav na način da

je moguće vatrogasnim vozilom napuniti cisternu i selo ima vodu, također bi trebalo napraviti
crpnu stanicu, sam zahvat izvora, kaptažu i ogradu što je sigurno 100.000 kuna. Selo ima
jednog stanovnika i kuću Sobol te potrošnja vode nije velika. Ivica Knežević – problem je
cijev koja je plitko položena pa ju životinje iskopaju, pozovite gospođu na sastanak.



- Stanovnici Zakrajca Turkovskog htjeli bi vodovod, javnu rasvjetu i asfalt u selu. Tamo imamo
dva stanovnika. 

- Udruga  Moj  otok  -  Gorski  kotar  bez  azbesta,  htjeli  bi  organizirati  prezentaciju  kako  bi
građanstvo upoznali  kako se azbest  odlaže. Mi smo napravili  letke zajedno s računima za
komunalnu naknadu te smo educirali građanstvo putem naših letaka. Od nas traže i naknadu
za prezentaciju u iznosu od 5.000 kuna. 

- Komunikacija o nabavi kontejnera za Rome, radi se o 5 kontejnera. 

TOMISLAV MRLE
- Uplaćeni novci od PGŽ za drva i izrađena je tablica za korisnike.
- Za Udrugu Lijepa naša poslan je ugovor o sufinanciranju eko škole i vrtića.
- Kontakt s udrugama vezano za advent.
- Odrađene su službene novine.
- Odgovor stranci vezano za rješavanje ugovora o prodaji zemljišta putem kompenzacija.
- Uviđaj u Crnom lugu vezano za zamjenu zemljišta.
- Kontakt s OTP bankom.
- Odjava s Mirovinskog i Zdravstvenog osiguranja za kolegu Ivana Majnarića.
- Zavodu za zapošljavanje  dostavljena je sistematizacija vezano za tri nove osobe na stručno

osposobljavanje.  Inzistiraju  da  se  osposobljavaju  samo  osobe  koje  su  predviđene  u
sistematizaciji.

- Nastavak aktivnosti vezano za portira, pripremit ćemo sporazum.
- Aktivnosti vezane uz novi trg s katastrom.
- Utvrđivanje formalnih uvjeta koje ispunjavaju kandidati za Turističku zajednicu.
- Prioritet  je  Ivan  kojemu  je  zadnji  dan,  priprema  za  vježbenika  ili  službenika,  testiranje,

pitanja, natječaji.
- Raspisani  su  izbori  za  sabor.  Mi  smo  u  7  izbornoj  jedinici  i  obično  smo  mi  centar  za

prikupljanje materijala.

Dovršeno u 8,34 sati.

Tajnica gradonačelnika                                                                                       Gradonačelnik
Klaudija Kumpar                                                                                                  Ivica Knežević, dipl.
iur.


